

**CineClub**

**補領會員證表格 Privilege Card Replacement Form**

會員姓名

Name of Card Holder

會員類別

Type of Privilege

贊助會員

Patron Privilege

會員

Classic Privilege

會員號碼

CineClub ID

**備註 Remarks :**

- 補領會員證時，本會需收取港幣**\$50**作重發會員證的手續費。  
Re-issue fee of **HK\$50** will be charged when CineClub card holder collects the replacement card.
- 請把填妥之表格，郵遞或親身交回香港國際電影節協會辦事處（香港九龍汝州西街 777-783 號永康工廠大廈 B 座 3 樓 B 室）。  
Completed replacement form should be returned by mail or in-person to the HKIFFS Office (Unit B, 3rd Floor, Block B, Wing Hong Factory Building, 777-783 Yu Chau West Street, Kowloon, Hong Kong).
- 本會將於 7 個工作天內，向閣下已登記的電郵地址，發送補領會員證的電郵通知。  
Applicant will receive an e-mail about replacement card arrangement in due course within 7 working-days.
- 如要更正或查閱以上資料，請與香港國際電影節協會聯絡，電話：2970-3300。  
Enquiries concerning the making of access and corrections, please contact the Hong Kong International Film Festival Society. Tel.: 2970-3300.
- 本會辦公時間為星期一至五(公眾假期除外) 早上 10 時至下午 12 時，下午 2 時至下午 5 時。  
Office Hour: Monday – Friday (except public holiday): 10:00 – 12:00, 14:00 – 17:00.

簽署：

Signature: \_\_\_\_\_

日期：

Date: \_\_\_\_\_

**本部份由香港國際電影節協會職員填寫 (This part is filled by HKIFFS Staffs Only)**

支付方式

Payment Method

:  現金 Cash

支票 Cheque

負責職員

Received By

簽署

Signature

日期

Date